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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 14. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27. 11. 2024 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: děkan prof. Máca, proděkani prof. Pešková, Dr. Vokurka, tajemník Dr. Matějka 

 
 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu z 13. řádného zasedání AS FSv ze dne 23.10.2024 
2. Doplnění komory akademických pracovníků AS FSv (Dr. R. Šulc) a studentské 
komory AS FSv (L. Boschat, M. Přibyl, V. Hart) 
3. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
4. Návrh na udělení Šolínovy medaile Ing. Jiřímu Náprstkovi, DrSc. (děkan prof. Máca) 
5. Plán rozpočtu mimonormativních pracovišť na rok 2024 (tajemník Dr. Matějka) 
6. Návrh na jmenování člena-studenta do RSP Management a ekonomika ve stavebnictví 
7. Informace z Technické komise (doc. Litoš) 
8. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
9. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
10. Různé 
 
1. Schválení zápisu z 13. řádného zasedání AS FSv ze dne 23.10.2024 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Doplnění komory akademických pracovníků AS FSv (Dr. R. Šulc) a studentské komory AS 
FSv (L. Boschat, M. Přibyl, V. Hart) 
 
Doc. Pazderka informoval o zániku mandátů 4 senátorů dle ustanovení čl. 2, odst. 3, pís. e) 
Volebního řádu. 
AS FSv doplňují: 
Dr. Šulc – komora akademických pracovníků 
Lea Boschat (omluvena ze zasedání, zahraniční stáž) – komora studentů 
Matěj Přibyl – komora studentů 
Vojtěch Hart – komora studentů 
 
Nastupující senátoři se krátce představili. 
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3. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

- Podány přihlášky na zhotovení rekonstrukce budovy B, složena výběrová komise 
(členem i děkan FSv) a složena pracovní komise pro vedení pohovorů se zájemci o 
zhotovení, podrobné informace jsou neveřejné 

- Veškeré vydané finance fakultou na aktivity v souvislosti s realizací rekonstrukce 
budovy B jsou součásti spoluúčasti FSv 

- FSv přiděleny prostředky z projektů Excelence a Koheze, řešen převod do dalších 
období v souvislosti s realizací 

 
4. Návrh na udělení Šolínovy medaile Ing. Jiřímu Náprstkovi, DrSc. (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca představil návrh na udělení nejvyššího fakultního ocenění Šolínovy 
medaile Ing. Jiřímu Náprstkovi, DrSc., za dlouhodobou obětavou a příkladnou práci a za 
zásluhy o rozvoj fakulty. Návrh byl senátorům v předstihu k dispozici na Sharepointu. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje udělení Šolínovy medaile Ing. Jiřímu Náprstkovi, DrSc. 
 
pro: 29| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Plán rozpočtu mimonormativních pracovišť na rok 2024 (tajemník Dr. Matějka) 
 
Tajemník Dr. Matějka představil Plán rozpočtu mimonormativních pracovišť na rok 2024 a 
komentoval úpravy po jednání Ekonomické komise (energie, mzdy). Dokument představuje 
nastavení rozpočtového systému mimonormativních pracovišť do budoucna, data jsou 
přehledná a srozumitelná. Je třeba řešit plán investic (i dlouhodobý). Nastavený systém 
umožní porovnávání rozpočtů mezi jednotlivými lety. 
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml informoval o projednání dokumentu v 
Ekonomické komisi dne 13.11.2024. Komise doporučuje dokument ke schválení. Tajemník 
bude o případných podstatných změnách v rozpočtu pracovišť informovat AS průběžně 
prostřednictvím jednání Ekonomické komise. 
 
K dokumentu proběhla krátká diskuse (prof. Bittnar, prof. Cajthaml, Dr. Matějka, prof. 
Polák). 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Plán rozpočtu mimonormativních pracovišť na rok 2024. 
 
pro: 29| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
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6. Návrh na jmenování člena-studenta do RSP Management a ekonomika ve stavebnictví 
 
AS FSv byl požádán prof. Schneiderovou Heralovou (předsedkyně rady studijního programu) 
o schválení nového člena Rady studijního programu Management a ekonomika ve 
stavebnictví, byla navržena studentka 3. ročníku Marie Kateřina Pánková. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Marii Kateřinu Pánkovou, studentku 3. ročníku studijního programu 
Management a ekonomika ve stavebnictví, jako studentského člena Rady studijního 
programu Management a ekonomika ve stavebnictví. 
 
pro: 29| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
7. Informace z Technické komise (doc. Litoš) 
 
Předseda Technické komise doc. Litoš informoval o jednání komise dne 6. 11. 2024: 

- Postupy v přípravě realizace rekonstrukce budovy B 
- Krizové řízení a správa FSv (představení nových zaměstnanců) 
- Odkaz „krizová situace“ na webu FSv a aplikace (rozeslání informačního emailu 

studentům a zaměstnancům) 
- Provozní řád fakulty, upravené znění navržené Mgr. Šteflem, komise doporučila body 

k zapracování 
- Objekt Mariánská (zachování provozu a související průběžné financování, řešení 

správy objektu, ubytovací a provozní řád střediska) 
 
Proděkan Dr. Vokurka komentoval body jednání Technické komise, dále se věnoval podnětu 
k řešení nevyhovující správy objektu Mariánská, vedení se podnětem zabývá. 
 
Proběhla krátká diskuse (prof. Bittnar, Dr. Vokurka, doc. Pazderka, doc. Hromada, Dr. Litoš), 
diskuse bude pokračovat na příští Technické komisi. 
 
8. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
 
Viz bod 5. 
 
Prof. Cajthaml a Dr. Matějka informovali o připravovaných bodech na jednání Ekonomické 
komise. 
 
9. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí. 

• Volba předsednictva AS ČVUT 

• Rozpočet na rok 2024 

• Stěhování Rektorátu ČVUT 
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Děkan prof. Máca doplnil informace ke stěhování Rektorátu ČVUT, uvolněné prostory by 
bylo možné využít v průběhu rekonstrukce budovy B. Krátce se věnoval tématu redislokace a 
vyklízení prostor. 

 
K tématu proběhla krátká diskuse (prof. Vejmelková, prof. Wald, prof. Máca, Dr. Matějka). 
 
10. Různé 
 
Prof. Vejmelková informovala o neformálním setkání senátorů 18.12. v 17:00. 
 
Doc. Jíra se dotázal na rozvrhování v LS 2025 a na situaci s fakultním rozvrhářem. 
 
Informovala proděkanka prof. Pešková. Je k dispozici náhled rozvrhu pro katedrové 
rozvrháře, došlo k překlopení rozvrhu LS 2024 s manuálním doplněním. Proběhlo VŘ na 
nového fakultního rozvrháře, 1.12. nastupuje na pozici Ing. Baránek. Před námi je výběr 
nového rozvrhovacího systému a příprava nového rozvrhu bez využití budovy B. Bude 
naplánována schůzka katedrových rozvrhářů s novým fakultním rozvrhářem. Informaci 
krátce komentoval děkan prof. Máca. 
 
Doc. Vašková se dotázala na přípravu rozvrhu bez využití budovy B a na plánovaná omezení. 
 
Prof. Pešková informovala, že s katedrovými rozvrháři budou řešeny rezervy ve výuce. KOS 
poskytuje informace o vytížení předmětů, resp. prostor. Nevytížené předměty nebudou 
vypisovány. Omezení krátce komentoval proděkan Dr. Vokurka.  
 
Prof. Cajthaml se dotázal na financování studentů doktorského studia (navyšování stipendií) 
v souvislosti se schválením novely Vysokoškolského zákona. 
 
Prof. Wald předal informace z diskuse AS ČVUT, doktorandi by měli být financováni 
kombinovaně stipendiem a projekty na katedrách. 
Děkan prof. Máca informoval o klíči přerozdělování financí na ČVUT. Je předpoklad, že FSv 
bude schopna pokrýt stipendia všem studentům. Je řešena otázka retrospektivity (stávající 
vs. noví studenti). Katedrám bude garantován počet hrazených doktorandů, přesný vzorec se 
připravuje. 
K tématu proběhla diskuse: úhrada stipendií, výše stipendií, povinnosti doktoranda, úprava 
Řádu doktorského studia (prof. Pavlíková, prof. Máca, Ing. arch. Černá, prof. Cajthaml, doc. 
Pazderka, doc. Vašková, prof. Wald). 
Prof. Cajthaml požádal prof. Mácu o zajištění prezentace k tomuto tématu proděkanem pro 
vědu a výzkum. 
 
Doc. Jíra informoval o závěrech hodnocení studentů doktorského studia (HSDS): celkem 
odeslalo hodnocení 309 studentů, 105 nesplnilo minimální bodovou hranici 15 bodů, 27 
studentů 0 bodů. 
Doc. Pazderka požádal o zařazení bodu o úpravě metodiky HSDS na jednání Pedagogické 
komise s účastí proděkana pro vědu a výzkum. 
 
Ing. arch. Kučera informoval o přípravě a průběhu studentských voleb do AS ČVUT. 
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Příští zasedání AS FSv je plánováno na 18.12. 2024 v B169 od 9:00. 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 


